

Vom 27. bis 29. November steht Verden im Zeichen der **sprungbetonten Hengste**. An drei Tagen bieten wir Ihnen ein abwechslungsreiches Programm live vor Ort und per Liveübertragung. Die Körung der Springhengste ist außerdem in die **Hannoveraner Springpferde-Masters** eingebunden, einem Jungpferdeturnier für vier- bis achtjährige Springpferde.

From November 27 to 29, Verden is the place to be for the jumping stallions. We offer you a varied program on three days live on site and via live broadcast. For the third time, the licensing of the show jumping stallions will be integrated into the **Hanoverian Show Jumping Masters**, a young horse competition for four- to eight-year-old show jumpers.

Donnerstag, 27. November

vormittags Qualifikationsprüfungen Hannoveraner Springpferde-Masters für 4-, 5-, 6- sowie 7- und 8-jährige Springpferde

Thursday, November 27

i. t. morning Qualifying tests Hanoverian Show Jumping Masters for 4-, 5-, 6-, as well as 7- and 8-year-old show jumping horses

Freitag, 28. November

10.00 Uhr Warm Up-Freispringen der zweijährigen Hengste anschl. Springen unter dem Reiter der dreijährigen Kör-Hengste

13.30 Uhr Pflastermusterung Springhengste

14.00 Uhr Finals Hannoveraner Springpferde-Masters

Friday, November 28

10.00 am Warm up free jumping of the two year old stallions followed by completing a course under saddle of the three old stallions

1.30 pm Presentation of the stallions on hard soil

2.00 pm Finals Hanoverian Show Jumping Masters

Samstag, 29. November

8.00 Uhr Freispringen und Körung der Springhengste

16.00 Uhr Schauprogramm mit Ehrung der Prämiengengste

17.00 Uhr OnLive-Auktion der Hengste (Hybridauktion) – zunächst die Prämiengengste; im Anschluss die weiteren Hengste in Katalogreihenfolge

Saturday, November 29

8.00 am Free jumping of the stallions with licensing

4.00 pm Show program with honoring of the premium stallions

5.00 pm OnLive-Auction of the stallions (Hybridauction) – first the premium stallions; the other stallions follow in the order of their headnumbers